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Notulen van de Algemeene Ledenvergadering op Vrijdag 22 Nov 1946  
’s-avonds 7.30 in Cafe Heidewoud. 
 
Op deze ledenvergadering hebben 28 leden de precentielijst geteekend. 
De voorzitter opent met een korte toespraak om ± 8 uur de vergadering. Hij heet 
allen hartelijk welkom en hoopt dat de besluiten welke op deze vergadering, zullen 
worden genomen ten goede zullen komen aan de IJsclub Oranjewoud. 
 
Na de opening worden de notulen van de vorige vergadering door de secretaris 
voorgelezen. Deze worden onveranderd goedgekeurd. Hierop wordt het jaarverslag 
voorgelezen, hetwelk ook wordt goedgekeurd, op twee punten werd echter gewezen, 
n.l. de bestuursverandering en het aantal leden welke de IJsclub momenteel telt, 
nadat deze punten werden bijgewerkt, werd overgegaan tot de voorlezing van de 
ingekomen stukken. 
 
Een ingekomen stuk, n.l. opgave van rijders voor de estafetterijderij uitgeschreven 
door de IJsclub Tjallinga te Huizum vormt een punt van bespreking. De voorzitter 
vraagt of er ook leden zijn die hiervoor het woord willen hebben. Geen der leden liet 
zich hooren en dus wordt aan het bestuur overgelaten, wie zullen worden 
aangezocht om bij bovenstaande estafetterijderij mede te dingen. Het bestuur zou 
dus gaarne opgave hebben van diegenen, welke menen in aanmerking te kunnen 
komen. 
 
Als punt 4 op de agenda staat – Jaarverslag Penningmeester- Het voornaamste 
hieruit was dat de ontvangsten waren ƒ 854,71 
                      En uitgaven  ƒ 749,81 
       Zoodat het batig saldo was ƒ 104,90 
 
De heer A. de Boer bracht verslag uit namens de financieele commissie; hij moest dit 
echter doen namens G. Brouwer, daar hijzelf (door een misverstand) dit niet heeft 
kunnen doen. Namens de heer G. Brouwer, deelde hij echter mede dat de 
boekhouding keurig in orde was bevonden. De voorzitter dankt daarop de 
penningmeester en de financieele commissie voor hun werkzaamheden. 
Voor het aftredend lid der financieele commissie de heer G. Brouwer, werd de heer 
Jo Beck verzocht deze functie op zich te willen nemen. De heer Beck stemt hierin 
toe. 
 
Na deze geldzaken, werd overgegaan tot de verkiezing van twee bestuursleden. Aan 
beurt voor aftreden waren J. de Vries en J.G. Sierdsma. Deze bestuursleden waren 
herkiesbaar en werden met algemene stemmen herkozen. 
 
Op deze verkiezing volgde de uitloting van 10 stuks renteloze aandeelen. De 
volgende No loten uit. 
No 104 Joh. Schaafsma 
No 2 Jelte Hornstra 
No 76 A.W. Tjaarda 
No 61 J. Weener 
No 66 G. Bieruma Oosting 
No 118 Gerben Brouwer 
No 47 Tjitte Koopmans 
No 18 A. Waterlander 
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No 78 A.W. Tjaarda 
No 21 A.H. de Jong 
 
Bij de bespreking Winterprogramma kreeg de heer Beck het eerst het woord. Hij 
stelde voor, weer een prikslede wedstrijd te houden, daar een vorige wedstrijd op dit 
gebied zoo goed was bevallen. Meerdere leden voelden veel voor een dergelijke 
wedstrijd. Het bestuur zegde toe, met deze wenschen rekening te zullen houden. 
Daarna werd voorgesteld om ook een estafette voor leden te houden, maar dan op 
een meer algemeene manier, n.l. in twee leeftijdsklassen zoodat ook de oudere 
dames een kans kunnen krijgen; aldus werd besloten. 
De heer Halbertsma stelde voor om na een ledenrijderij een gezellige avond te 
houden. Dit vond algemene instemming, doch er werd op gewezen dat dit meestal 
groote onkosten met zich meebragt, dat de kas niet toelaat. De heer Nijdam stelt 
daarom voor uit de leden een tooneelclub samen te stellen die op een gezellige 
avond een tooneelstuk zou opvoeren en zoodoende de onkosten tot het minimale 
terug te brengen. De vergadering voelt hier ook wel voor en aldus wordt besloten. 
De heer de Vries stelt hierop voor; een commissie te benoemen welke zich speciaal 
met deze werkzaamheden zal belasten. De heeren Nijdam – A. de Boer en A. 
Halbertsma worden aangezocht in deze commissie zitting te willen nemen welke 
deze benoeming aannemen. Zij zullen probeeren een tooneelploeg samen te stellen 
en een tooneelstuk uit te zoeken. De commissie voelt echter wel, dat het niet een 
lichte taak is, welke zij op zich heeft genomen, doch zal haar best doen. 
 
Na deze besprekingen wordt de verloting van een paar schaatsen gehouden. De 
gelukkige winnaar de heer Jo beck met No. 17. 
 
Bij de rondvraag vraagt de heer J. de Vries het woord. Hij bedankt de IJsclub voor 
het zenden van een bloemstuk op zijn 25 jarig huwelijksfeest.  
De heer Beck vraagt hoelang de schorsing van de geroyeerde leden duurt. De 
voorzitter zegt, dat door stemming in een ledenvergadering moet worden uitgemaakt. 
De heer Beck stelt voor om dan dadelijk tot een stemming over te gaan, doch de 
voorzitter zegt dat zulks niet mooglijk is, omdat een dergelijke stemming dan op 
agenda had moeten staan. De heer Beck vraagt dan of het niet mooglijk is een 
buitengewoone ledenvergadering uit te schrijven, met als agendapunt deze 
stemming. De secretaris leest daarop een artikel voor uit het Regelement, welke 
voorziet in de voorwaarden voor het uitschrijven van een buitengewone 
ledenvergadering. Dit artikel behelst, dat een schriftelijke verklaring van minstens 20 
leden noodig is om een buitengewone ledenvergadering bijéén te roepen. De heer 
Beck zal probeeren 20 handteekeningen bijéén te brengen. 
 
Door de heer de Jong wordt gevraagd of de verlichting op de baan ook weer in orde 
kan komen. De voorzitter zegt, naar de onkosten te zullen informeren. 
 
Tenslotte vraagt een der leden nog om zooveel mooglijk de ledenvergaderingen bij 
lichte maan te willen uitschrijven. De voorzitter zegt toe, dat het bestuur hiertoe zal 
medewerken. 
 
Na deze geanimeerde besprekingen, welke het al laat hebben gemaakt ongeveer 
half twaalf, sluit de voorzitter met een kort dankwoord deze vergadering. 
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 De secretaris 
 F.? Dijkstra 
  
 R. de Boer 
 
 

 


